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Rada Miejska w Piasecznie 
Radni – Sesja 
 

Protokół nr 53/2022 
 
LIII Sesja w dniu 22 czerwca 2022 r. 
Obrady rozpoczęto 22 czerwca 2022 r. o godz. 09:30, a zakończono o godz. 11:45 tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 23 radnych. Obecni:  
 
1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska 
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa 
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska-Sikorska 
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 
 
1. Otwarcie sesji. 
Przewodniczący Piotr Obłoza otworzył LIII sesję. Burmistrz Daniel Putkiewicz poinformował, że pani Joanna 
Morawska, sołtys Wólki Kozodawskiej, otrzymała tytuł Sołtysa Roku. Pani Joanna Morawska, będąca 
jednocześnie radną Gminy Piaseczno, odebrała gratulacje od prezydium rady oraz burmistrza. 
 
Radni potwierdzili swoją obecność w systemie e-Sesja. Przewodniczący stwierdził kworum.  
 
2. Przyjęcie protokołu z LII/2022 sesji Rady Miejskiej w Piasecznie. 
Nie wniesiono uwag do protokołu. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z LII sesji Rady Miejskiej w Piasecznie.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa BRAK GŁOSU (1) Hanna Krzyżewska 
 
Protokół przyjęto. 
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3. Sprawozdanie Burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami 
 
Burmistrz Daniel Putkiewicz przedstawił sprawozdanie za okres od 25.05.2022 r. do 22.06.2022 r. 
 

 bieżące spotkania z interesantami, przyjmowanie skarg, wniosków, uwag związanych z realizowanymi 
inwestycjami  

 udział w posiedzeniach Kierownictwa Gminy 

 udział w uroczystości nadania imienia Mieczysława Fogga Szkole Podstawowej w Złotokłosie 

 zakończenie roku na Uniwersytecie Trzeciego Wieku 

 obchody roku działania Akademii Rodzica MGOPS 

 odwiedziny w Klubach Seniora 

 podpisywanie umów na dofinansowanie z samorządu Województwa Mazowieckiego, na którym 
reprezentował go z-ca Burmistrza Robert Widz 

 udział w uroczystości wręczenia nagród dla uczniów wyróżnionych w konkursach przedmiotowych 

 udział w uroczystościach związanych z zakończeniem 8 klas 

 Festiwal Witolda Maliszewskiego 

 Regionalny Przegląd Pieśni Ludowej w Złotokłosie, na którym reprezentowała go Wiceburmistrz Hanna 
Kułakowska-Michalak 

 udział w piknikach 

 uczestnictwo w walnym zgromadzeniu Stowarzyszenia Metropolii Warszawa 

 65-lecie Hufca ZHP Piaseczno 

 25-lecie parafii Józefosław 
 
4. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań podejmowanych do obecnej sesji 
 
Przewodniczący Piotr Obłoza przedstawił sprawozdanie za okres między sesjami. 
 

 W dniu 30.05.2022 – nadanie imienia Mieczysława Fogga Szkole Podstawowej w Złotokłosie 

 W dniu 04.06.2022 - Piknik rodzinny z okazji Dnia Dziecka oraz I urodzin klubu Skating Academy –  

na wrotowisku na Stadionie Miejskim 

 Piknik Sąsiedzki w Wólce Kozodawskiej 

 W dniu 11.06.2022 – Święto Hufca ZHP – 65 rocznica Hufca ZHP Piaseczno 

 Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak brała udział w spotkaniach/konsultacjach zespołu 
historycznego. 

 Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak brała udział we wtorkowych posiedzeniach Kierownictwa 
Gminy (online).  

 Przewodniczący prowadził na bieżąco sprawy organizacyjne związane z działalnością Rady Miejskiej, 
współpracę z Biurem Rady Miejskiej oraz uczestniczył w pracach w komisjach Rady, współpracował  
z Burmistrzem i brał udział w kontaktach z mieszkańcami.  

 
5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw 
Nie zgłoszono wniosków. 
 
6. Raport o stanie Gminy 
 
1) Przedstawienie „Raportu o stanie Gminy w 2021 roku” 
 
Burmistrz Daniel Putkiewicz przedstawił prezentację dotyczącą raportu (prezentacja jest dostępna na stronie 
BIP Piaseczno), wskazując najważniejsze aspekty z zakresu działania Gminy. Podkreślił, że rok 2021 był 
rokiem trudnym ze względu na panującą pandemię. Przypomniał o działaniach podejmowanych przez Gminę 
(organizacja pracy urzędu, działania jednostek organizacyjnych, Gminny Punkt Szczepień, działania 
prewencyjne i informacyjne). Podkreślił sukces, jakim było zdobycie nagród 1 mln zł w konkursie „Odporna 
Gmina” oraz 100 tys. zł w konkursie „Gmina na medal”. 
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Burmistrz omówił finanse Gminy – dochody: 708,5 mln zł (104% planu), wydatki 681,1 mln zł (91,65% planu). 
Zwrócił uwagę na okoliczności pandemiczne i zmienną politykę fiskalną w kraju. Zaprezentował dochody 
Gminy z podatków PIT w porównaniu do lat poprzednich: 2020 - 210 mln zł (-5 mln do 2019 r.), 2021 -  
235 mln zł (+25 mln do 2020 r.). Liczba osób zameldowanych w 2021 roku wyniosła 80 817 (w 2020 r. - 
79 861), jednak gminę zamieszkuje dużo więcej osób, na co wskazuje m.in. liczba deklaracji na odpady  
oraz zużycie wody. 
 
Burmistrz wymienił inwestycje drogowe prowadzone wspólnie z powiatem (przebudowa ul. Dworskiej,  
ul. Główna w Żabieńcu, rondo w ciągu ul. Źródlanej), województwem (ul. Księcia Janusza I Starego)  
i GDDKiA (ul. Puławska), a także dotyczące dróg gminnych (ul. Puławska, Al. Róż, Dworcowa,  
ul. Czajewicza). Gmina pozyskała dotacje w ramach Projektów Krajowych i Funduszu Dróg Samorządowych 
(8 mln zł) oraz wpływy od inwestorów (3 mln zł na 6 dróg w Józefosławiu i Julianowie). W 2021 Gmina wydała 
ponad 75 mln zł na drogi, chodniki i ścieżki rowerowe. Na realizację utwardzania dróg gminnych wydano  
7,5 mln zł (43 drogi na terenie całej gminy). 
 
Burmistrz przedstawił projekt Piaseczno odNowa – wizję rozwoju Piaseczna na następne lata – oraz pokazał 
makietę. Projekt zakłada m.in. odnowione centrum miasta, przyjazne centrum, poszerzanie strefy płatnego 
parkowania, system płatnych parkingów miejskich, nowe miejsca postojowe. To jednak nie tylko ulice  
i przestrzeń publiczna, lecz także budynki – Muzeum Piaseczna (stara plebania), Galeria Sztuki Nowoczesnej 
(dawny budynek OSP) oraz Poniatówka (w której trwa remont). 
 
Burmistrz wymienił działania Gminy w ramach projektu Piaseczno dla Klimatu: system czujników miejskich, 
monitorowanie zanieczyszczeń (Straż Miejska), dotacje na wymianę kotłów (225 tys. zł), program małej 
retencji, panele fotowoltaiczne na budynku urzędu miasta i budynkach PWiK-u oraz GOSiR-u. Nowy program 
ochrony środowiska na lata 2022-2025 zakłada organizację akcji edukacyjnych, konkursów, spotkań, 
konferencji, punktów edukacyjno-konsultacyjnych. W roku 2021 wykonano nowe nasadzenia – 344 drzewa  
i ponad 10 tys. krzewów. 
  
Burmistrz przedstawił stan oświaty w gminie w 2021 roku: 5079 dzieci w 57 przedszkolach i 8 punktach 
przedszkolnych, 9 oddziałów przedszkolnych w szkołach (publiczne i niepubliczne); 9069 uczniów  
w szkołach podstawowych, w tym w oddziałach integracyjnych 439. Do szkół prowadzonych przez inny organ 
niż Gmina uczęszczało 1055 uczniów. W gminnych placówkach oświatowych zatrudnionych było 1160 
nauczycieli. Wydatki na oświatę w 2021 roku wyniosły 228 mln zł, w formie dotacji dla placówek 
prowadzonych przez inny organ niż Gmina wydano 73,4 mln zł, Gmina otrzymała subwencję oświatową  
z budżetu państwa w wysokości 102 mln zł, natomiast z własnych dochodów Gmina wydała na oświatę  
126 mln zł. Burmistrz zwrócił uwagę na duże granty edukacyjne takie jak akredytacja Erasmusa (mobilność 
edukacyjna) (2,5 mln zł), Laboratoria Przyszłości (2,6 mln zł), Innowacja Edukacyjna i Szkoła Możliwości  
(1 mln zł). W 2021 roku prowadzono inwestycje oświatowe takie jak rozbudowa szkoły w Głoskowie, budowa 
hali sportowej w Złotokłosie, projektowanie szkoły w Julianowie, a także modernizacje istniejących obiektów 
(np. szkoły przy ul. Sikorskiego).  
Inne inwestycje kubaturowe to Dom Dziennego Pobytu Seniora, projekt nowego basenu, projektowana 
szkoła w Julianowie. Inwestycje dotyczące przestrzeni publicznej: Park Miejski III etap, skwer w Józefosławiu, 
targowisko miejskie, projekt Parku Rostworowskich w Złotokłosie, Park Redutowa,  Górki Szymona, skwerki 
miejskie, place sołeckie, modernizacja Street Workoutu w parku miejskim w Piasecznie. 
 
Burmistrz przedstawił wykres dotyczący przeznaczenia gruntów gminnego zasobu nieruchomości - 
powierzchnia gminy to 12 800 ha, Gmina posiada 5926 działek o powierzchni 794 ha czyli 6,2% powierzchni 
gminy. Procentowy rozkład przeznaczenia gruntów gminnych drogi – 45,5%, zabudowa – 23,15%, kolejka 
wąskotorowa – 13,42%.  
 
Burmistrz omówił działania PWIK-u Piaseczno: inwestycje – 122,3 mln zł w latach 2016-2021, 598,2 km 
wodociągów (wzrost o 3,5 km), 557 nowych przyłączy wodociągowych, 1,8 km nowej sieci kanalizacyjnej - 
łącznie 486,9 km, 760 nowych przyłączy kanalizacyjnych – łącznie 18 130, poprawa jakości wody - „Pijemy 
kranówkę”.  
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Kolejne wydatki to system gospodarowania odpadami (43 mln zł), sport - 12,4 mln zł (koncepcja stadionu 
miejskiego, koncepcja stadionu w Żabieńcu, nowy basen z otoczeniem), wydatki na transport zbiorowy  
(15,8 mln zł) – autobusy podmiejskie ZTM (9 linii), Koleje Mazowieckie, 10 linii uzupełniających L, Karta 
Mieszkańca (bezpłatne linie L), dotacje do biletu miesięcznego „Warszawa+”, Piaseczyński Rower Miejski  
(6 stacji). Burmistrz wyraził zaniepokojenie kosztami zapewnienia ciepła w roku 2022 r. ze względu na wzrost 
cen gazu i elektryczności. W 2021 r. Gmina podpisała umowę z Narodowym Funduszem Ochrony 
Środowiska na dofinansowanie budowy nowej elektrociepłowni wraz z rozbudową sieci cieplnej  
oraz uzyskiwania energii ze źródeł odnawialnych. Obecnie PCU ma 14 km sieci, moc zamówiona to 26 MW, 
zainstalowana 36 MW.  
 
Burmistrz poinformował o wyróżnieniu dla Gminy Piaseczno za działania z zakresu Smart City za projekt 
„System monitorowania i obsługi stołówek szkolnych i przedszkolnych w gminie Piaseczno” i wymienił 
pozostałe innowacje: czujniki zalewowe, hałasu, zajętości parkingu, pomiary natężenia ruchu oparte na 
kamerach monitoringu, system dyspozytorski (obsługa zgłoszeń mieszkańców). Wskazał działania na rzecz 
bezpieczeństwa – stworzenie systemu dyspozytorskiego, współpraca Straży Miejskiej z Wydziałem Ochrony 
Środowiska w zakresie poprawy jakości powietrza i wody, monitoring miejski, działania edukacyjne, działania 
w zakresie bezdomnych zwierząt, działania OSP (7 jednostek, 1114 akcji, zakupy sprzętu i samochód 
pomocniczy, w latach 2019-2022 zakup 6 samochodów gaśniczych wraz z drabiną mechaniczną). 
 
Burmistrz przedstawił dane dotyczące służby zdrowia: z placówek SZPZLO korzysta 31 380 osób, 325 019 
świadczeń w 2021 r., 1 209 pacjentów z COVID, 17 000 szczepień, uruchomienie call center, 5 programów 
zdrowotnych, szczepienie na grypę i pneumokoki dla seniorów, HPV dla dziewczynek; kultury: Centrum 
Kultury - 11 placówek, nowy Klub Kultury w Józefosławiu, 511 wydarzeń, streamingi online, grupy zajęciowe 
i UTW; Biblioteka - Biblioteka Główna, 9 filii oraz 3 punkty biblioteczne, połączenie z biblioteką powiatową, 
wydarzenia, warsztaty, eventy, wystawy, otwarcie Muzeum Kaset w CEM, pozyskanie 102 tys. na projekt 
„PO WER”, projekt SOWA, pozyskanie środków z NPRC na modernizację placówki przy ul. Kościuszki 49; 
Muzeum Piaseczna - opracowanie koncepcji rozwoju i promocji, modernizacja siedziby w Starej Plebanii, 
Poniatówka, Dom Zośki). 
 
Burmistrz przedstawił Centrum Usług Społecznych – podkreślił, że MGOPS to instytucja, która zmieniła swoje 
oblicze. MGOPS obejmuje opieką 2 372 osoby i poza realizacją dotychczasowych standardów realizuje nowe 
(jadłodajnia, jadłodzielnia, posiłki w szkołach, opieka wytchnieniowa, asystent rodziny, wsparcie seniora, 
Zespół ds. Przemocy, mieszkania treningowe, świadczenia finansowe i rzeczowe, Klub Integracji Społecznej, 
Kluby Seniora, wolontariat, Centrum Przedsiębiorczości). Gmina chce pomagać wszystkim, także 
przedsiębiorcom, dlatego MGOPS staje się Centrum Usług Społecznych. 
 
2) Debata dotycząca „Raportu o stanie Gminy w 2021 roku” 
Nikt nie zabrał głosu. 
 
3) Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Piaseczno wotum zaufania 
 
Przewodniczący Piotr Obłoza odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Piaseczno wotum zaufania  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (18) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych PRZECIW (5) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
 
Uchwała została podjęta. 
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7. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Piaseczno za rok 2021 
 
1) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej do informacji o wykonaniu budżetu 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała Uchwałę nr 3.e/264/2022 Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 
29.04.2022 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno sprawozdaniu  
z wykonania budżetu Gminy Piaseczno za 2021 rok. 
 
2) Przedstawienie opinii i wniosku Komisji Rewizyjnej dot. sprawozdania z wykonania budżetu 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wojciech Ołdakowski przedstawił opinię i wniosek Komisji Rewizyjnej 
dot. sprawozdania z wykonania budżetu. 
 
3) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat opinii i wniosku Komisji Rewizyjnej 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała Uchwałę nr 3.f.1/221/2022 Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 
8.06.2022 r. w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Piasecznie w sprawie 
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Piaseczno za 2021 rok. 
 
4) Dyskusja 
 
Głos zabrał Artur Maicki, przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, który przypomniał, że obecne czasy 
nie są łatwe dla samorządów – problemy zaczęły się już w 2019 roku, kiedy nastąpiła zmiana stawki podatku 
PIT oraz zwolnienie z podatku dochodowego od osób fizycznych poniżej 26 roku życia. W przypadku Gminy 
Piaseczno oznaczało to ok. 20-25 mln zł rocznie mniej w budżecie. Wprowadzenie kolejnej podatkowej 
rewolucji, czyli „Polskiego Ładu”, też wpłynęło na dochody Gminy. W 2022 wpływy z podatku PIT wyniosły 
207,5 mln zł w porównaniu do 235 mln w roku 2021. Kolejne niesprzyjające czynniki to wojna na Ukrainie  
i szalejąca inflacja. Finanse Gminy za 2021 r. są w dobrym stanie, rok 2021 Gmina zakończyła nadwyżką 
budżetową w wysokości 27 mln zł. Dochody Gminy były wyższe o 70 mln, wydatki bieżące niższe o 38 mln 
od zaplanowanych, zadłużenie na koniec roku 2021 wyniosło 62 mln zł, czyli na poziomie niższym niż 10% 
kwoty dochodu, co stanowi bardzo dobry wynik. Ponadto w roku 2021 Gmina nie zaciągnęła żadnych 
dodatkowych zobowiązań (obligacji). Artur Maicki przypomniał o wyzwaniach, które stoją przed Gminą – 
niskie wpływy z PIT, niepewność związana z planami kolejnych zmian w podatkach, nowe umowy na energię 
i gaz w roku 2023, presja płacowa związana z inflacją, rosnące ceny przetargów i kosztów bieżących. 
Największą bolączką samorządów będzie utrzymanie nadwyżki dochodów bieżących nad kosztami 
bieżącymi.  
 
5) Odczytanie projektu uchwały i głosowanie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 
2021 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Odczytanie projektu uchwały i głosowanie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2021.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (18) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Agnieszka Czajkowska, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
 
Uchwała została podjęta. 
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6) Odczytanie projektu uchwały i głosowanie w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy 
Piaseczno 
 
Przewodniczący Piotr Obłoza odczytał projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Odczytanie projektu uchwały i głosowanie w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (18) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych PRZECIW (5) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
 
Uchwała została podjęta. 
 
Burmistrz Daniel Putkiewicz podziękował za udzielenie wotum zaufania i absolutorium tym, którzy mu go 
udzielili, oraz wszystkim pracownikom Gminy i jednostek organizacyjnych. 
 
8. Bieżące uchwały 
 
1) W sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Zespołu Publicznych Zakładów 
Lecznictwa Otwartego w Piasecznie za 2021 rok 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji dla uchwał nr 8.1 i 8.3. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa dla uchwał nr 8.1 i 8.4. 
Pozytywna opinia Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej dla uchwał nr 8.1 i 8.4. 
 
Głos zabrał radny Michał Rosa, który podziękował dyrekcji ZOZ-u i pani Wiceburmistrz Kułakowskiej-
Michalak za wdrożenie procesu modernizacji przychodni przy ul. Skrzetuskiego oraz poprosił o dalsze 
działania  
(m.in. windę na piętro). Zaapelował również o przekazywanie posiadanych przez ZOZ dużych środków  
na dalsze inwestycje. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Zespołu Publicznych Zakładów 
Lecznictwa Otwartego w Piasecznie za 2021 rok  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Maja Szwedzińska-Sikorska, 
Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych WSTRZYMUJĘ 
SIĘ (2) Artur Maicki, Joanna Morawska BRAK GŁOSU (1) Piotr Sędziak 
 
Uchwała została podjęta. 
  
2) W sprawie zmiany Uchwały nr 927/XLVII/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 28 grudnia 2021 r. 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały i zgłosiła autopoprawki Burmistrza do projektu 
uchwały: 
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Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
Pozytywna opinia Komisji Oświaty. 
Pozytywna opinia Komisji Sportu w obszarze dot. sportu. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany Uchwały nr 927/XLVII/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 28 grudnia 2021 r.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych BRAK GŁOSU (1) Piotr Sędziak 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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3) W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 928/XLVII/2021 z dnia 28.12.2021 r.  
z późniejszymi zmianami w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 
2022-2037 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały i zgłosiła autopoprawki wynikające z podjętej 
uchwały budżetowej oraz autopoprawkę wynikającą z przedsięwzięć bieżących: 
 
1. Odbiór odpadów komunalnych z wybranych niezamieszkałych nieruchomości wraz z ich transportem  

do stacji przeładunkowej – cel: realizacja usługi odbioru odpadów komunalnych – 412 776 zł. 
2. Zagospodarowanie odpadów komunalnych odebranych od właścicieli nieruchomości z terenu gminy 

Piaseczno wraz z ich transportem  ze stacji przeładunkowej – cel: realizacja usługi odbioru odpadów 
komunalnych – 26 197 000 zł. 

3. Utworzenie i prowadzenie stacjonarnego PSZOK na terenie gminy Piaseczno oraz punktu zbiórki 
odpadów w Złotokłosie – cel: realizacja usługi odbioru odpadów komunalnych – 1 570 000 zł. 

 
Do WPF na 2023 r. wprowadza się środki niezagospodarowane w kwocie 583 380 zł. 
 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 928/XLVII/2021 z dnia 28.12.2021 r.  
z późniejszymi zmianami w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 
2022-2037 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22)Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych BRAK GŁOSU (1) Piotr Sędziak 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
4) W sprawie Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  
oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Piaseczno na rok 2022 
 
Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych Mirosława Goch zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywne opinie Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Piaseczno na rok 2022.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych BRAK GŁOSU (1) Piotr Sędziak 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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9. Wolne wnioski. 
 
Radna Beata Walczak złożyła w imieniu własnym oraz członków Komisji Oświaty podziękowania dyrektorom 
placówek oświatowych, gronu pedagogicznemu, pracownikom administracji przedszkoli i szkół, dyrektorowi 
i pracownikom CUW i pani Wiceburmistrz Hannie Kułakowskiej-Michalak w związku ze zbliżającym się 
zakończeniem roku szkolnego. 
 
Radny Artur Maicki zaprosił na mecz barażowy MKS Piaseczno o wejście do III ligi w dniu 22.06.2022 r. 
 
10. Zamknięcie obrad 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza zamknął 53 sesję o godz. 11.45. 
 
 
 
 
  

Przewodniczący 
Rada Miejska w Piasecznie 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Przygotował(a): Katarzyna Olejnik-Łodyga 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


